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Til stede: Arve Sæther (rektor), Oddvar Dalane (politisk representant) Ben Rosland (FAU 
leder), Siri Vea (lærer), Oddny Charlotte Nesse (lærer), Eirin N. Fossgård (andre 
ansatte) Jill Iren Smalås (elev), Synne Maudal (elev) 

Forfall: Dag Martin Tverborgvik (FAU) 

Sendes 
også:  

Politisk sekretariat  

Sak Behandlet Ansvarlig/frist 

1. 

Prosess navn på den nye barneskolen. 
 
Hommersåk skole har vært gjennomført en prosess med forslag til 
navn på den nye skolen.  

• Alle elevene har fått kommet med forslag, forslagene fra 
elevene er blitt drøftet og stemt over i elevrådet.  

• FAU har drøftet navn og kommet med forslag.  
• Personalet har drøftet navn og kommet med forslag.  

 
Følgende forslag til navn ble levert inn til SU. 
 
Elevrådet: Riska barneskole 
Begrunnelsen fra elevrådet: 

• Nytt for alle elevene. Ikke bruke noe av navnene som 
barneskolene har i dag.  

• Barneskolen og ungdomsskolen, vil ha nokså like navn. 
• Det er mange lagnavn som heter Riska. Riska fotball, Riska 

håndball osv. 
• Riskahallen. 
• Navnet Riska er et navn som går igen generasjoner og er et 

historisk navn. Elevrådet ønsker derfor at Riska barneskole 
velges som navn på den nye skolen.  
 

FAU: Hommersåk skole  
Begrunnelse fra FAU: 

• Videreføre Hommersåk navnet. Lang historie i bydelen med 
Hommersåk skole.  

• Vi sier vi bor på Hommersåk.  
• Trenger et skille fra Riska ungdomsskole  

 
Personalet: Hommersåk skole 

• Begrunnelse fra personalet: 
• Historisk navn i bydelen. 
• Tilhørighet for alle. Alle bor på Hommersåk.  
• Geografisk. Lett å vite hvor skolen er.  

 
Drøfting i SU rundt de innkommende forslagene.  

 



• Det blir problematisk i forhold til navnet på den nye 
idrettshallen dersom den nye skolen får Riska i navnet sitt. 
Vi kan ikke ha Riskahallen 1, Riskahallen 2 og Riskahallen 
3.  

• Elevrådet er bekymret for at elevene ved Kyrkjevollen og 
Maudland kan synes det er negativt at Hommersåk skole 
blir det nye navnet.  

• Det kan bli litt vanskelig å skille mellom Riska 
ungdomsskole og Riska barneskole. 

 
SU tok de to forslagene opp til avstemning. 

• Hommersåk skole 6 stemmer. 
• Riska barneskole 2 stemmer.  

 
Vedtak i Samarbeidsutvalget: 
Samarbeidsutvalget ønsker at navnet på den nye barneskolen 
skal være Hommersåk skole.  
 
 
 

2 

Høring behovsplan for barnehage og skole 2025-2028. 
 
Gjennomgang av behovsplanen.  
Følgende står om Riska: Ny barneskole 2027 – videreføres.  
 
Vedtak i Samarbeidsutvalget: 
Samarbeidsutvalget ønsker at ordlyden i planen blir endret til: 
Riska. Ny B35 skole 2027, med dobbel spilleflate, videreføres.  
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